## Residential Special Child Care Centres 设有住宿服务的特殊幼儿中心

(as at March 2024) (截至2024年3月资料)

Region 区域	District 地区	Code 中心 编号	Name / Address 中心名称 / 地址		Telephone 电话	Facsimile 传真	Capacity 名额
Hong Kong 港岛	Central & Western 中西区	PR019	Wee Care Home Mother's Choice 5 Bowen Road, Central, Hong Kong (for children aged 0 to 6 waiting for adoption)	母亲的抉择 母亲的抉择特殊幼儿住宿中心 香港中环宝云道5号 ( <b>为等待领养的0-6岁幼儿而设</b> )	2313 5650	2526 4145	12
	Southern 南区	PR007 / PS007	Apleichau Pre-school Centre SAHK 1-16, G/F, Lei Yee House, Apleichau Estate (West), Apleichau, Hong Kong (providing 5 days residential service for children aged 0 to 6; day service also available*) (为0-6岁幼儿	鸭脷洲幼儿中心 香港耀能协会 香港鸭脷洲鸭脷洲西村 利怡楼地下1-16号 U提供五天住宿服务;另设日间服务*)	2554 5019	2555 1430	24
		PR025/ PS026	Ebenezer Child Care Centre Ebenezer School & Home for the Visually Impairment 131, Pok Fu Lam Road, Hong Kong (for children with moderate to severe visual impairment or blindness; day service also available*) (为患有中度至严重视觉受	心光幼儿中心 心光盲人院暨学校 香港薄扶林道131号 损或失明的儿童而设;另设日间服务*)	3159 5403	2817 4355	6
		PR026/ PS049	Ebenezer Child Care Centre Ebenezer School & Home for the Visually Impairment 131, Pok Fu Lam Road, Hong Kong (for children of moderate to severe disabilities with suspected or mild visday service also available*)  (为中度至严重残疾而患有怀疑或轻度	•	3159 5403	2817 4355	2
East Kowloon 九龙东	Wong Tai Sin 黄大仙	PR018 / PS018	Jockey Club Marion Fang Conductive Learning Centre SAHK G/F, 6-17 Wang Leung House, Wang Tau Hom Estate, Kowloon	赛马会方心淑引导式教育中心 香港耀能协会 九龙横头磡村 宏亮楼6-17号地下 (提供五天住宿服务;另设日间服务*) [请自行向中心申请]	2336 2011	2337 9580	12
New Territories (Tsuen Wan / Kwai Tsing) 新界 (荃湾 / 葵青)	Tsuen Wan 荃湾	PR024	Yan Chai Hospital Law's Foundation Child Care Centre cum Hostel Yan Chai Hospital 1/F, Yan Chai Hospital Multi-services Complex 18 Yan Chai Street, Tsuen Wan, N.T.	仁济医院罗氏基金护幼中心暨宿舍 仁济医院 新界荃湾仁济街18号 仁济医院综合服务大楼1楼	2615 1714	2615 1495	30

Region 区域	District 地区	Code 中心 编号	Name / Address 中心名称 / 地址		Telephone 电话	Facsimile 传真	Capacity 名额
New Territories (Shatin / Tai Po / North) 新界 (沙田 / 大埔 / 北区)	Tai Po 大埔	PS040	Hong Chi Pinehill Pre-school Centre Hong Chi Association Hong Chi Jockey Club Pinehill Pre-school and Children Service Comp Pinehill Village, Chung Nga Road, Nam Hang, Tai Po, N.T.  [day service also available*)	匡智松岭学前儿童中心 匡智会 lex, 新界大埔南坑颂雅路松岭村 匡智赛马会松岭学前及儿童服务大楼 ( <b>另设日间服务</b> *)	2689 0588	2689 0599	36

<sup>\*</sup>Please refer to the list of Special Child Care Centre for information of day service \*有关日间服务的资料请参阅特殊幼儿中心名单